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Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2017-08-24, § 10 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 24 augusti 2017 kl. 17.00 – 17.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Torsdagen den 24 augusti 2017 

  

 

Jan Valeskog Joakim Larsson 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden  

Joakim Larsson (M) vice ordföranden  

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Rikard Warlenius (V)  

Monika Jenks (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Alexandra Östback (M)  

Mattias Keresztesi (M)  

Abit Dundar (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anna Bäcklund (MP) för Veronica Eriksson (MP) 

 

 
Ersättare: 

Lars Arell (S)  

Anna Forssell (S)  

Birger Kato (S)  

Elsemarie Bjellqvist (S)  

Staffan Schartner (MP)  

Marie-Louise Gudmundsson (M)  

Jihad Adlouni (M)  

Marianne Pettersson (M)  

Michaela Hollis (KD)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Håkan Falk, Jenni Almgren, Ann-Charlotte Bergqvist, 

Göran Carlberg, Gunnar Jensen, Sara Lundén, Lena Mittal och Åsa 

Wigfeldt samt borgarrådssekreterarna Oscar Lavelid och Daniel Carlsson 

Mård och personalföreträdaren Luis Lopez §§ 1-5. 
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 § 10 
Om att låta stockholmarna bygga ihop Södra Skanstull 
med Gullmarsplan och Hammarby sjöstad. Motion 
(2017:5) från Björn Ljung och Peter Backlund, båda (L). 
Svar på remiss 
Dnr E2017-00962 
 
Beslut 
Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden besvarar remissen med kontorens 

gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

2 Exploateringsnämnden beslutar att omedelbart justera 

paragrafen. 

 

Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 14 juni 2017. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Lennart Tonell m.fl. 

(MP), Rikard Warlenius (V) och vice ordföranden Joakim 

Larsson m.fl. (M) föreslår (se beslutet). 

 

2) Abit Dundar (L) föreslår att nämnden beslutar att tillstyrka 

motionen och att därutöver anföra: 

 

Det är positivt att kontoren också värderar tidiga och 

innovativa dialoger vid planeringen av större stadsområden. 

Vi anser dock att de borde gå längre för att nå de medborgare 

som vanligtvis inte är delaktiga när staden planeras.  

 

Stadsutveckling blir bäst när de som lever i området får ett 

ordentligt inflytande över hur det ska utvecklas och när 

området ses som en helhet av funktioner och miljöer som 

samspelar. Stockholm behöver arbeta mer och bättre med 

områdesplanering. 

 

Gullmarsplan och området runt omkring är utan tvekan en 

utav Stockholms sämst utnyttjade resurser. Här har vi 

söderorts viktigaste kollektivtrafikknutpunkt, avskild praktisk 

taget från all vettig gång och cykelstruktur och med stora 

outnyttjade områden i närheten. Möjligheterna att skapa 

många fler bostäder, arbetsplatser och dessutom göra gång-, 
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cykelvägar, park- och naturmark bättre, tryggare och 

tillgängligare är gigantiska. Men området från vattnet upp till 

Gullmarsplan erbjuder också riktigt svåra stadsplanerings 

nötter att knäcka. 

 

Därför vill Liberalerna se att arbetet med Gullmarsplanssidan 

kommer i gång redan nu, och att det startar med att släppa 

loss stockholmarnas kreativitet tidigare och i större skala än 

vanligt. Det här handlar om ett av de potentiellt sätt viktigaste 

områdena för utvecklingen av Stockholm. Givet att 

utmaningarna är stora är involverandet av alla de som redan 

idag vistas i området extra viktigt. Det borde genomföras 

genom interaktiva verktyg som kan nå ut till människor som 

annars vanligtvis inte deltar i planprocessen.  

 

Staden borde alltså redan nu börja fråga vilka behov som 

medborgarna ser och vilka lösningsidéer som finns. Mot 

bakgrund av vad som ovan anförts yrkar vi att 

exploateringsnämnden tillstyrker motionen.  

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Jan 

Valeskog m.fl. (S), Lennart Tonell m.fl. (MP), Rikard Warlenius 

(V) och vice ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M). 

 
Reservation 

Abit Dundar (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 

förslag. 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


